
   

2018-318 

Advies commissievergadering financiele stukken 16 oktober 2018 

Agendapunt : 3 Programmabegroting 2019 (2018-318) 
 

Toelichting: Per fractie mogen drie woordvoerders het woord voeren bij de 
behandeling van dit onderwerp. 
 

Voorzitter: 

Commissiegriffier: 

 Jolien Houtman (agendapunt 3) 
 

Henk Jan Schat 
Mariëlle Rölkens 

Portefeuillehouder: 

 

Ambtelijk: 

 

College (Frans Backhuijs, Ellie Eggengoor, Hans Adriani, Marieke Schouten, 
Jan Kuiper, John van Engelen) 

 
Ronnie Hunting, Gerard Twickler, Andries van Duinen 

Insprekers  

Meesprekers:  

Benoemde zaken:   
Aan de orde komen achtereenvolgens een vraag (SP) over de stand van zaken 
afschaffen collectieve zorgverzekering, over mogelijke plannen van een 
cultuurmakelaar. Wethouder zal met een toelichting gaan komen. 
Op pagina 19 wordt gesproken over nultredenwoningen. Wat is het 

ambitieniveau hierbij en zijn er al plannen voor het toewijzen hiervan. Andere 
vraag betreft of er al plannen zijn inzake de omvorming van de Noordstedeweg. 
Wethouder meldt met plannen te komen. 
Ook wordt aan de orde gesteld hoe het proces van het inbedden van Geynwijs 
binnen de organisatie verloopt. Wethouder meldt dat dit traject conform 
verloopt.  
 
Ander punt (SP) betreft ook een planningsvraag: of er al gestart is met de 

plannen van de opvang van verwarde personen gegeven de info in de 
nieuwsbrief sociaal domein. Wethouder geeft aan dat er op dit moment aan 

wordt gewerkt en vermeld wordt dat ook de wet verplichte geestelijke 
gezondheidszorg binnenkort wordt ingevoerd, waar een taak ligt. 
 
Vraag wordt gesteld (VVD) over de social return on investment. Er is een tekort 
aan technisch personeel, of het mogelijk is om leerwerkplekken te realiseren.  
Besproken wordt het aantal thuiszitters. Hoe behalen we de gestelde 

streefwaarde om het aantal thuiszitters omlaag te krijgen met de gestelde 
aanpak. Hierop wordt actief beleid ingezet. 
 
Besproken wordt (fracties) het lezen en het beter grip krijgen op de begroting, 
met een voorbeeld op pagina 6 (streven om mensen mee te laten doen in de 
maatschappij met een prioriteit door aanpak laaggeletterdheid). Andere 
voorbeelden worden aangedragen als sociale veiligheid, huiselijk geweld.  
Ook wordt aangegeven dat het ambitieniveau soms lastig te bepalen is bij het 
lezen van en het sturen op streefwaarden (ondermeer op pagina 22).  

Gegeven cursus (Lokale Vernieuwing) was een goed begin en besproken wordt 
over een eventuele aanvulling. 

  
Vraag (D66) wordt gesteld over de stand van zaken parkeertariefstelling bij de 
garage van het theater en mogelijke plannen om voordeeltarief te stoppen. 
Verwezen wordt naar het geldende beleid. 
 
Besproken wordt (ieders Belang) de verdeling en besteding van de reserves. 

Wethouder zal ten tijde van de jaarrekening 2018 een voorstel doen ten 
behoeve van reserves die stil staan en die mogelijk opgeheven kunnen worden. 
Vraag (ieders Belang) wordt gesteld om een toelichting over een nieuw 
verdeelmodel voor de bijstand, waarbij middelgrote gemeenten gemiddeld 1,2 



   

procent zouden moeten gaan inleveren. Wethouder komt hierop terug. 
 

Vraag (VVD) wordt gesteld over de stand van zaken van motie 90 over 
assetmanagement; een startnotitie is in de maak om uitvoering te geven aan 
die motie. 
 
Gevraagd wordt (D66) wat zijn de mogelijkheden van de hoogte van het 
weerstandsvermogen en de ratio en wat kunnen we hiermee, zoals 

investeringen doen, mede in relatie tot het mogelijk maken van bepaalde 
ambities.  
 
Besproken wordt met elkaar om ook het meerjarig beeld na 2022 in beeld te 
brengen, mede in relatie tot lopende projecten als betere buurten. Hoe 
verhoudt zich dat ook met de nota kapitaalgoederen, visie klimaatadaptatie, 
wordt meegenomen bij de kadernota 2021. 
 

Vraag (VVD) wordt gesteld over de terugbeltijden. Het streven is om de 
terugbeltijd zo snel mogelijk te hebben. 
Vraag (ieders Belang) wordt gesteld over pagina 116, waarbij uitgaven 

tramhalte nog niet daarin zijn verwerkt. Dit is omdat er nog geen 
besluitvorming over heeft plaatsgevonden. 
 
Besproken wordt (Lokale Vernieuwing) het geven van een toelichting over het 
aantal kinderen in grootschalige residentiële jeugdvoorzieningen. Het 

beleidskader jeugd dat in voorbereiding is, verwijst hiernaar en heeft als doel 
om jeugd zo dicht mogelijk bij huis op te laten groeien en preventief gericht op 
minder instroom.  
 
Besproken (D66) wordt het duiden van een reservering uitvoering strategische 
agenda conform aangenomen amendement. 
Andere vraag (VVD) betreft citymarketing; op pagina 24 staat dat er een 
procesaanpak moet komen. Deze komt begin 2019 naar de raad. 

Vraag (CDA) wordt gesteld over social return on investment en duurzaam 
ondernemen; het ecologische deel komt niet in de uitvoering terug.  
Vraag (VVD) over de stand van zaken aangenomen motie 91 bestrijding 
invasieve plantensoorten. Wethouder meldt dat er een plan van aanpak in de 

maak is en dat eind dit jaar danwel begin volgend jaar komt.  
 
 

toezeggingen/ 
(bijzonderheden) 
 

 

Zorgpunten,  
aandachtspunten 
(per fractie): 

 

 
 

VVD 
M.A.J. Snoeren, S.A. 
Elias, M.C.G. 
Schenkhuizen-van 
Keulen 
 

Er volgen nog technische vragen waar de fractie graag antwoord op wil hebben. 

PvdA 
M. Spalburg, E.F. 

Holtermann 
 

Terug naar de fractie. 

CDA 

G. Horst,  
E. Temminck,  
M.W. Hack 
 

Ecologisch vraagstuk return on investment vormt een zorgpunt. Er volgen nog 

technische vragen waar de fractie graag antwoord op wil hebben. 

SP 
M.C. Stekelenburg 

Fractie sluit zich aan bij de zorgpunten van de andere fracties.  



   

 

Lokale Vernieuwing 

V.A.M. Verhaar, 
H.M.G. Peters, 
V.H.J.M. Goulmy, Y. 
Jean 
 

Fractie wacht de beantwoording af van technische vragen. 

GroenLinks 
M.A.M. de Beer, M. 

Acinger, A.M. 
Feenstra, M. van 
Keulen 
 

Meerdere zorgpunten worden benoemd door de fractie, waaronder voldoende 
aandacht op onderwerpen in de begroting: zoals energietransitie, luchtkwaliteit, 

woningnood, het streven om inwoners mee te laten doen in de maatschappij. 

D66 
T.A.C. Verhoeve, 
K.L. Elbertse-Ma 

 

 Terug naar de fractie. 

VSP 

J. de Wolf, S.A. de 
Mol 

Groen, klimaatadaptatie, veiligheid, handhaving, overlast, vormen zorgpunten. 

ChristenUnie 

S.C.M. Kuijpers, 
M.J. Monrooij 
 

Terug naar de fractie.  

Stadspartij 
Núwegein 
H.A.M. Tomas, 
T. Bakhtali 

 

Fractie komt erop terug bij de raadsbehandeling. 

ieders Belang 
G.H. Derriks, H. 
Hofstee 
  

Voornemens om zuinig om te gaan met gemeenschapsgeld als gemeente ten 
behoeve van tramhalte een bedrag moet gaan reserveren indien 
besluitvorming, vormt een aandachtspunt. Fractie overweegt motie in te dienen 
over opschoning reserves. Zorg over lange termijn perspectief gemeente vormt 
een zorgpunt.  

Groep Verdam 

Afwezig 

 

 


